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Referatsak  

 

Underliggjande saker: 

Saksnummer Tittel 

1 Oversendelse av klager frå Austrheim og Masfjorden kommune - 
behandling/deponering 

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

Saksopplysningar: 

 
 

  

Formannskapet - 008/2015 

 

FS - behandling: 

Oversyn referatsaker: 

Oversendelse av klager frå Austrheim kommune og Masfjorden kommune på tillatelse til 
mottak, behandlin og deponering av radioaktivt avfall ved Wergeland-Halsvik AS. 

Orienteringssaker: 

· Status vedk. søknad om kommunal medfinansiering idrettsanlegg Matre – og 
framdrift  

· Kraftspela 2015 – status  
· Prosjekt lokalsamfunnsutvikling – 3 årig prosjekt 1.2.2012 – 31.01.2015 – HFK  
· Stordalsvegen  
· Avtale konsesjonskraft BKK – oppfølging møte BKK 8.12.2014  
· Organisering av personalfunksjonen  
· Høyringsnotat KS strategimøte – mellomoppgjer  
· Støtte til uttale MKF vedk. omfordeling av presteressursane i Nordhordland 



prosti  
· Justeringa i møteplan 2015, primært valstyre  

 
Dette skjedde i møte: 

· Status vedk. søknad om kommunal medfinansiering idrettsanlegg Matre – og 
framdrift  

· Status etter møte 5.jan 
· Oppdaterte kostnader og finansoversyn 
· Akspet på bestilling med forbehold om kommunal godkjenning 

19.2. 
· Sak 19.2. med  kommunal støtte, kommunal eigenfinansiering, 

risiko  
 
 

· Kraftspela 2015 – status – møte 16.jan – avklaring private aktørar?  
 

· Prosjekt lokalsamfunnsutvikling – 3 årig prosjekt 1.2.2012 – 31.01.2015 – litt 
uklart om prosjektet vart forlenga av HFK, men no stadfesta til 3 årig 2012-14  
  

· Stordalsvegen – fullføre 1.delprosjekt før ein går vidare med vurdering av 
ytterlegare tiltak, godkjenne veg og utbetale midlar jf. fs vedtak  
 

· Avtale konsesjonskraft BKK – oppfølging av saka med møte BKK 8.12.2014 – 
førebels ingen avklaring/nytt avtaleutkast 
 

· Organisering av personalfunksjonen – formannskapet sluttar seg til rådmannen 
si løysing, og at hovudansvar vert lagt til økonomi- og personalsjef Kristian 
Moen   
 

· Høyringsnotat KS strategimøte – mellomoppgjer – formannskapet ønskjer ut 
notatet, og vurderer å gje uttale/handsama den i samband med ekstra 
Kommunestyremøte 22.jan.  
 

· Formannskapet slutta seg til å gje støtte uttale til sokneråda i kommunen sine 
uttalar vedk. omfordeling av presteressursane i Nordhordland prosti – jf. m.a. 
utkast pr. e-post  
 

· Orienterteing om status fiberbrot med rep. av kabel og stemning Erko-seafood.  
 

· Formannskapet støttar uttale som styre i Einekavane vedk. førespurnad regionrådet   
 

Vedtak frå styremøte i Einekavane AS: Samarbeid med NAV - Vedtak: Einekavane er 
100% kommunalt aksjeselskap. Drifta går bra og selskapet har ordna økonomi. Har eit 
godt samarbeid med NAV. Har 8 VTA plassar. Nav står for 20-25% av inntektene. Etter ei 
samla vurdering for selskapet og brukarane, meiner ein at ein har best tent med å vere 
eige selskap. 

Spørsmål/innspel til ordførar/rådmann: 

Egil Kvingedal stilte spørsmål om brev sendt til drosjeeigarar frå Masfjorden kommune. 
Kriterier for brøyting av kommunale vegar. Det er dårlig brøyta, dette gjeld spesielt 
Nordbygda. Enkelte vegar er ikkje brøyta når skuleskyssen skal gå. Kvingedal ber 



kommunen sjå kva ein betaler for og kva som faktisk vert utført av brøyting/strøing. 

Egil Kvingedal peikar på at lokaliteter for to fiskeoppdrett er lagt utanfor lokalitet innteikna i 
kommuneplanen. Det er forlåg sikkerhet/beredskap ved uver.Det er ikkje god nok 
sikkerhet/beredskap ved uver.  

 

 

FS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 

 

 

 

 


